
PROTOK6T Nr XV/2019

z sesji Rady Gminy Rybno odbytei w dniu 27 listopada 2019 r'
w sali OSP w Rybnie pod pzewodnictwem

Pana Piotra Kotnatowskiego - Przewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczyhska - Inspektor ds. Obslugi Rady i Kadr'

Zastepca Kierownika Uzedu Stanu Cywilnego w Uzedzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczgto o godz. 10:00, zakonczono o godz.12:05

Stan ustawowy RadY - 15 RadnYch,

W sesji bieee udzial 15 Radnych

- lista obecnosci stanowi zalEcznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1 .Pan Tomasz Wqgzynowski - W6jt Gminy

2.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

3.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretaz Gminy

- lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu

4.Pani Boguslawa Ozechowska - Senator RP

5.Pan Slawomir Kowalikowski - koordynator akcji pro-ekologicznych warminsko-Mazurskiego

Oddzialu Okregowego PCK

6.Softysi - lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu

T.Mieszkaicy.

Porzadek sesji:

Ad.1 i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie Drawomocno6ci obrad.

Obrady XV sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:00 Pan Piotr Kornatowski Przewodniczqcy

Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, iz obrady Rady Gminy sa rejestrowane za pomoca urzqdzef

nagrywajecych dzwiek.

powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastqpnie stwierdzil, 2e po sprawdzeniu listy obecnosci,

na sali znajduj sie 15 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwaf'

Ad.3.Ustalenie oorzadku obrad.

Przewodniczqcy Rady pzedstawil porzedek dzienny obrad.

l.Otwarcie sesji.
2,Stwierdzenie prawomocnosci oblad.
3.Ustalenie porzedku obrad.
4.Przyjecie protokotu z Xlll i XIV sesji Rady Gminy Rybno.

5.Sprawozdanie miedzysesyine W6jta Gminy.
6.wystqpienie Pani Boguslawy Otzechowskiei Senator RP.

T.Wystqpienie Pana slawomira Kowalikowskiego koordynatora akcii pro-ekologicznych

warmif sko-Mazurskiego oddzialu okrggowego PcK na temat dalszej wspolpracy w zakresie

zbi6rki tekstyli6w na terenie gminy Rybno.
S.PodiQcie uchwal w nastQpujqcych sprawach:
1) zmiany Wieloleiniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2019-2032;



2) zmian w budzecie Gminy Rybno na 2019 rok;
3) obnizenia sredniej ceny skupu zyta pzyjmowanej jako podstawa nariczania podatku rornego w
2020 roku na terenie Gminy Rybno;
4) okreslenia szczeg6lowych warunk6w przyznawania i odpfatnosci za uslugi opiekuficze i
specjaristyczne uslugi opiekuncze, z wylqczeniem specjalistycznych uslug opiekun;zych dla os6b z
zaburzeniami psychicznymi oraz okresrenia szczeg6fowych warunk6w czesciowego rub calkownego
zwolnienia od oplat, jak rowniez tryb ich pobierania;

5) szczegolowych zasad ponoszenia odplatnosci za pobyt w schronisku dla os6b bezdomnvch lub w
schronisku dla os6b bezdomnych z uslugami opiekurlczymi;

6) stwierdzenia pzeksztarcenia dotychczasowego trzyretniego Liceum og6rnoksztarcecego im. bp.
Jana chrapka w Rybnie w czteroretnie Liceum ogornoksztarcqce im. bp. Jana cirrapt<a w nyonie .

7) zniesienia statusu pomnika przyrody;
8) uchwalenia Rocznego programu wsp6fpracy Gminy Rybno z organiza cjami pozarzadowymi otaz
podmiotami, o kt6rych mowa w art. 3 ust. 3 Ustawy o dzralalno6ci pozytku publicznego iwolontalacre
na rok 2020.
9. Wolne wnioski i zapytania.
10. Zamkniqcie obrad.

Kierujqc nastepnie zapytanie o propozycjQ zmiany porzqdku obrao.

Wnioski o zmiane pozqdku obrad: nie wniesiono.

Nastepnie poddal pod glosowanie porzEdek obrad.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skrad Rady 15 Radnych w obecnosci 1o
Radnych gfosami:

-,,2a" - 15

- ,,przeciw'- 0

- ,,wstzymujqcych sie" - 0

przyjeh porzadek

lmienny wykaz gfosowania nad przyjeciem porzqdku obrad stanowi zalacznik do Drotokolu.

Ad.4.Przviecie protokolu z Xlll i XIV sesii Radv Gminv.

Pzewodniczqcy Rady poinformowal, 2e protok6l z Xlll i XIV sesji zostal wylo2ony do wglqou
i do czasu rozpoczgcia sesji nie zlo2ono do pzewodniczqcego wniosku o dokonanie
poprawek do przedloZonego projektu protokolu.

W zwiqzku tym poddal pod glosowanie protok6l z Xlll sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skhd Rady 15 Radnych w obecnogci 15
Radnych glosami:

-,,2a" - 15

- ,,przeciw' - 0
- ,,wsttzymujqcych siQ" -0
przyjela protok6l z Xlll sesji Rady cminy.
lmienny wykaz glosowanja nad pzyjeciem protokolu stanowi zalacznik do orotokolu.



Nastepnie poddal pod glosowanie protokol z XIV sesji Rady Gminy'

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno5ci 15

Radnych glosami:

',,2a" - 15

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstrzymujacych sie" - 1

przyjeta protokol z XIV sesji Rady Gminy.

lmienny wykaz glosowania nad przyjeciem protokolu stanowi zalqcznik do protokolu

Ad.s.Sprawozdanie miedzvsesvine W6ita Gminv Rvbno'

Przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil gicsu W6.ltowi Gminy - Panu Tomaszowl

Wegrzynowskiego, kt6ry pzedlozyl sprawozdanie z dzialalnosci miQdzysesyjnej'

Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu

Po zlozeniu sprawozdania otworzyl dyskus.ie

Glos zabrali:

Radny-BogdanWantowskizwr6ci|uwage,zesprzetd|aStrazyPozarnejzosta|zakupionyze

Srodkow funduszu soleckiego

w6jt - Tomasz wegrzynowski w odpowiedzi wyjasnil, 2e fundusz solecki to r6wnie2 budzet gminy.

Wigcej pytart nie wniesiono.

peewodniczacy Rady udzielit glosu Pani Boguslawie oeechowskiej senator RP. W swoim

wystqpieniu podzigkowala za poparcie jej kandydatury podczas wybor6w Ponadto wskazala na

owocna dotychczas wspolprace z samoeqdem.

W6jtGminywrazzeSkarbnikorazPrzewodniczqcyRadyz|ozy|igratu|acjezokazjiwyboru'Poczym

nastqpila wymtana uPomink6w.

Ad.T,Wvstapienie Pana Slawomila Kowalikowskieqo koordvnatora akcii pro-ekolooicznvch

fiiffill6lMazurskieoo Oddzialu Okreooweqo PCK na temat dalszei wsoolpracv w zakresie

zbi6rki tekstvli6w na terenie qminv Rvbno.

przewodniczacy Rady udzielil glosu Panu gawomirowi Kowalikowskiemu. w swoim wystapieniu

przypomnial cele i zadania jakie realizuje PcK. Przedstawil w jaki spos6b realizowana jest akcja

koordynacyjna w zakresie zbiorki tekstyli6w na terenie kraju i w gminie Rybno. zwr6cil szczeg6lna



uwagQ na p'ypadki dewastowania pojemnik6w. stwierdzir, ze zjawisko to wystepuje r6wnie2 na
terenie gminy Rybno. poinformowal, iz o tym fakcie zostary powiadomione odpowiednie sru2by.

Mieszkaniec - pan Roman Jaroszewski zwr6cir uwagQ na koniecznos6 poprawy estetyki pojemnika
znajdujqcego siq na ulicy Obwodowej i Zajeziornej.

Ponadto Pan srawomir Kowarikowski przekazar na rzecz gminy dwa rowery, do kozystania pzez
osoby z zabuzeniami psychoruchowymi.

Pzewodniczqcy Rady zazqdzil przerwg w obradach od godz. 1 1:05 do godz. 1 1:20.

Po przerwie Reda przystqpila do realizaqi kolejnego punktu pozqdku obrad.

Pzewodniczqcy Rady- pan piotr Kornatowski zwr6cif sie do Radnej Er2biety Rozentarskrer o
pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Erzbieta Rozentarska przedstaw a opinie komisji stalych o projekcie uchwary.
Opinia stanowi zafqcznik do protoKofu.

Peewodniczqcy Rady - pan piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwafy.

Glos zabrali:

Radny - Rafaf Gniazdowski zwr6cil sie o udzielenie informacji na temat wysokosci stanu zadluzenra
gminy na koniec 2019 roku oraz 2020 roku oraz na jaki cel zostanie wykozystany zaciqgniety kredyt.

Skarbnik Gminy - Zdzislawa Kanicz w odpowiedzi wyjaSnila na jakim poziomie bedzie ksztaltowal sie
stan zadluzenia na koniec 2019 roku oraz na jaki cel zostanq wydatkowane srodki pochodzqce z
zaciEgnietego kredytu.

Wiecej pytan nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknef dyskusie. po odczytaniu projektu uchwaly przez wicepzewodniczqcq
Rady, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w grrosowaniu jawnym na ustawowy skrad Rady 1o Radnych w obecnofci ls
Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-1 - ,,wstrzymujqcych sie,,

qhgych sDrawach



podjgla uchwah Nr XV/99/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Rybno na lata 2019-2032-

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalacznik do protokolu'

2) zmian w bud2ecie Gminv Rvbno na 2019 rok

Przewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sig do Radnej El2biety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly

Radna-El2bietaRozenta|skaprzedstawi|aopinigkomisjista|ychoprojekcieuchwa|y'

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly'

Przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad prolektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczacy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez WicepzewodniczqcE

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-1 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podjela uchwah Nr XV/100/2019 w sprawie zmian w budiecie Gminy Rybno na 2019 rok.

Uchwala stanowi zal1czntk do protokotu.

lmienny wykaz glosowania nad prolektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

3) obnizenia Sredniei ceny skuou zvta pzvimowanei iako oodstawa naliczania oodatku rolneqo w

2020 roku na terenie Gminv Rvbno:

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnej El2biety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Elzbieta Rozentalska przedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad prolektem uchwaly.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.



Pytafi nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamkner dyskusiQ. po odczytaniu projektu uchwary pzez wicepzewodniczecq
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w griosowaniu jawnym na ustawowy skrad Rady 15 Radnych w obecnogci 15
Radnych, glosami:

- 15 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw,'

-0 - ,,wstrzymujqcych sig"
podiQra uchware Nr xv/l01/2019 w sprawie obni:enia sredniej ceny skupu 2yta przyjmowanej
jako podstawa naliczania podatku rolnego w 2020 roku na terenie Gminy Rybno.
Uchwafa stanowi zaqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

4)okr"sl"ni" ar"t"odo*u"h *"runk6* orrurn"*"ni" i odor"tnos"i ," uarroi ooi"krr1"r" i
specialistvczne usluqi ooiekuicze. z wvlaczeniem specialistvcznvch usluq ooiekun;;h;la;6b z
zabuzeniami osvchicznvmi oraz okreslenia szczeo6lowvch warunk6w czEscioweoolif, cJiiwrreqo
zwolnienia od oolat. jak r6wnie2 trvb ich oobierania:

Pzewodniczacy Rady- Pan piotr Kornatowski zwrocil siQ do Radnej El2biety Rozentalskrel o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Elzbieta Rozentarska pzedstaw a opinie komisji starych o projekcie uchwary.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusie nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:
Radny - Bogdan wantowski stwierdzil, iz wedfug niego przedmiotowa uchwala wymierzona w osooy
znajdujEce sie w trudnej sytuacji materialnej.

wojt - Tomasz wegaynowski w odpowiedzi wyjasnil, i2 uchwala nie ma na celu pokzywdzenie os6b
znajdujEcych sie trudnej sytuacjr materialnych. ponadto wskazal, iz gmina prowadzi szereg dzialaf
majqcych na celu takim osobom. Podkreslil rownie2, i2 podczas posiedzenia komisji projekt uchwary
zostal om6wiony peez Dyrektor GOPS.

Wiecej pytan nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. po odczytaniu projektu uchwaly przez wiceprzewodniczqcq
Rady, poddal go pod glosowanie.



lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaqcznik do protokolu

5) szczeqolowvch zasad oonoszenia odDlatnosci za Dobvt w schronisku dla os6b bezdomnvch lub w

Rada Gminy w glrosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych, glosami:

- 9 - ,,2a",

- 6 - ,,przeciw"

-O - ,,wstrzymuiecych siQ"

podietauchwaleNrXVrl02l20lgwsprawieokreS|eniaszczeg6|owychwarunk6wp]zyznawania

i odplatnosci za uslugi opiekufcze i specjalistyczne uslugi opieku cze' z wyhczeniem

specjalistycznych uslug opiekufczych dla os6b z zabuzeniami psychicznymi oraz okreSlenia

szczegotowychwa]unkowczgSciowego|ubca|kowitegoanro|nieniaodop|at,iakr6wnieitryb

ich pobierania.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

schronisku dla os6b bezdomnvch z usluqami oDiekuiczvmi:

Przewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6ctl sig do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie prgektu uchwaly.

Radna - El2bieta Rozentalska przedstawila opinie komisji stafych o projekcie uchwaly

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly

Pytan nie wniesiono.

Przewodniczecy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly przez Wiceprzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:

- 15 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych sig"

podjela uchwale Nr xv/l0312019 w sprawie szczegotowych zasad ponoszenia odplatnosci za

pobyt w schronisku dla os6b bezdomnych lub w schronisku dla os6b bezdomnych z uslugami

opiekufczymi.

Uchwala stanowi zalEcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaQcznik do protokotu.

6) stwierdzenia przeksztalcenia dotvchczasoweoo trzvletnieqo Liceum Oq6lnoksztabaceqo im bp

Jana Chrapka w Rvbnie w czteroletnie Liceum oo6lnoksztalcqce im. bp. Jana ChraDka w Rvbnie.



Przewodniczqcy Rady- pan piotr Kornatowsk i zwr'cir sie do Radnej Erzbiety Rozentarskiej oprzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.
Radna - Elzbieta Rozentalska przedstawila opinig komisji stafych o projekcie uchwaly.
Opinia stanowi zalEcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - pan piotr Kornatowski otworzyr dyskus,e nad pro,ektem uchwafv.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknaf dyskusiQ. po odczytaniu projektu uchwary przez wicepzewodnrczqcq
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w grosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15
Radnych, glosami:

- 15 - ,,2a",

- 0 - ,,p]zeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sig,,

podiQra uchware Nr xvh04/2019 w sprawie stwierdzenia pzeksztarcenia dotychczasowego
trzyletniego Liceum og6lnoksztalcqcego im. bp. Jana chrapka w Rybnie w czteroretnie Liceum
096lnoksaalcqce im. bp. Jana Chrapka w Rybnie.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalEcznik do protokolu.

7) zniesienia statusu Domnika pzvrodv:

Przewodniczqcy Rady- Pan piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej Elzbiety Rozentalskrej o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Elzbieta Rozentalska pzedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusjQ nad projektem uchwafy.

Pytan nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaty ptzez wicepeewodn iczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoici is
Radnych, glosami:

- 15 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"



-0 - ,,wstrzymuiqcych sie"

podjela uchwale Nr XV/105/2019 w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody.

Uchwala stanowi zalEcznlk do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalecznik do protokolu.

8) uchwalenia Roczneoo Droqramu wsD6foracv Gminv Rvbno z orqanizaciami pozarzadowvmi oraz
podmiotami. o kt6rvch mowa w art. 3 ust. 3 Ustawv o dzialalnosci po2vtku publiczneoo i wolontariacie
na toK zuzu.

Przewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Elzbieta Rozentalska przedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Przewodniczecy Rady zamknel dyskusje. Po odczytaniu prolektu uchwaly przez Wicepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 15

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,pzeciw"
-1 - ,,wstrzymujqcych sie"

podjQla uchwak Nr XV/106/2019 w sprawie uchwalenia Rocznego programu wspolpracy Gminy

Rybno z organizacjami pozazqdowymi oraz podmiotami, o kt6rych mowa w art. 3 ust' 3

Ustawy o dzialalnosci poiytku publicznego i wolontariacie na rok 2020.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaQcznik do protokolu

Ad.9.Wolne wnioski i zapvtania.

O godz. 12.02 sale obrad opuscil radny -Adam Bochno. Stan Rady 14 radnych

Glos zabrali:

w6jt - Tomasz Wegzynowski nawiezujqc do podjQtej uchwaly w sprawie okreslenia szczegolowych

warunkow pzyznawania i odptatnosci za uslugi opiekuncze i specjalistyczne uslugi opiekuricze, z

wylqczeniem specjalistycznych usfug opiekunczych dla os6b z zaburzeniami psychicznymi oraz

okreslenia szczeg6towych warunkow czesciowego lub calkowitego zwolnienia od oplat, jak r6wnie2



tryb ich pobierania, zwr.cir sie do radnych o informacie, jezeri zn4dE sie osoby, kt6re odczujq
negatywne skutki podjqtej uchwaly.

Na tym dyskusje zakonczono.

Ad.lO.Zamkniecie obrad.

o godz.12:05 Przewodniczqcy Rady pan piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego porzqdku
obrad - zamknEl obrad XV sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakonczono.

ProtokolowahtSpEKToR

..,8, E,DaW{fooru"
Do niniejszego protokotu zahcznik formatny stanowi nagranie zawieraj:ff.{l::tltlnijit

Prowadzqcy obrady:
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